
USNESENÍ

ze 14. schůze obecního zastupitelstva ve Ktové konané dne 29. března 2000.

přítomní členové ZO:
Marie Drašnarová, Olga Kopecká, Jana Vondráčková, Miloslav Kubíček, Vladimír Morávek,
Jaroslav Šperling

omluveni:
---

nepřítomni:
Roman Štejfa

hosté:
Milouš Drbohlav

Paní starostka zahájila schůzi v  18 hod.  a seznámila přítomné s hospodařením obce v
minulém roce 1999 - příjmy a výdaje.

1.

Paní starostka seznámila přítomné s návrhem obecního rozpočtu na rok 2000, který byl
všemi přítomnými členy schválen.

2.

Obecní zastupitelstvo zamítlo návrh, aby pan Černý č.p. 63 dostal příspěvek na prořezání
cesty.

3.

Pan Brada (Fa DIJAMAN) žádá o souhlas postavení  na obecním pozemku parcely  číslo
594/14 u pily provizorní boudu na dřevo, která bude současně protihlukovou stěnou vůči
nemovitosti pana Nožičky. Obecní zastupitelstvo souhlasí s tímto řešením, je pouze nutno,
aby v souhlasu bylo jasně dáno, že v případě likvidace tohoto objektu jde toto na účet
nájemce (t.j. Fa DIJAMAN).

4.

Obecní zastupitelstvo souhlasí s tím, aby paní starostka učinila potřebné kroky ke koupi
digitálních map GRAMIS do počitače pro obecní účely.

5.

Obecní zastupitelstvo souhlasí s tím, aby AG Karlovice umožnilo na obecních pozemcích na
Kabátech zřídit na přechodnou dobu v letních měsících tábor pro německou mládež.

6.

Paní starostka jmenovala pana Milouše Drbohlava z č.p. 11, členem finanční komise místo
pana Štejfy, který se přestal zúčastňovat schůzí OZ a neplnil úkoly finanční komise.

7.

Obecní zastupitelstvo souhlasí s návrhem Správy CHKO Český ráj provést i v obci Ktová
energetický  rozbor  pro  ekologické  vytápění  (biomasa,  plyn).  Současně  souhlasí  se
vstupem obce do Sdružení Český ráj, které bude tuto akci zastřešovat.

8.

Obecní zastupitelstvo souhlasí s tím, aby paní starostka podala žádost a požádala o dotaci
z Fondu životního prostředí na plynofikaci obce.

9.

OZ souhlasí s prodloužením kanalizace u Sedláčkových.10.

OZ  souhlasí  s  jednou  fůrou  kamene  na  cestu  k  Pavlíkovým  č.p.  50,  za  podmínek
zprůjezdnění této veřejné cesty. Taktéž s jednou fůrou kamene na veřejnou cestu k p.
Bakešovi č.p. 83, pro případ, že by tuto cestu neopravila AG Karlovice.

11.

Obecní  zastupitelstvo  nesouhlasí  s  uzavřením  smlouvy  na  zakoupení  léčebného
magnetického zařízení za účelem rehabilitace pro občany z důvodů nedostatku finančních
prostředků. Z těchto důvodů se zařízení nebude kupovat.

12.

Obecní zastupitelstvo souhlasí se zřízením peněžního účtu "Postkonta" u IPB.13.

Obecní zastupitelstvo souhlasí s bezúplatným převodem státních pozemků na Obec Ktová o
které žádala paní starostka. S těmito pozemky je počítáno v územním plánu na stavbu

14.
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parkoviště a sportoního areálu.

Obecní  zastupitelstvo  souhlasí  s  tím,  aby  paní  starostka  napsala  rozhodnutí  a  udělila
pokutu dle zákona "O obcích",  ZD vlastníků Horní Branná,  kteří  jsou vlastníky  objektu
Ktová č.p. 20. Vlastník tohoto objektu již delší dobu nepečuje o nemovitost a pozemek
kolem  této  nemovitosti.  Septik  není  dostatečně  zajištěn  uzávěrem,  otvor  je  přikryt
provizorně dřevěnými deskami, které jsou již ve špatném stavu. Je zde nebezpečí úrazu,
nebo dokonce i propadnutí se do septiku. Kolem objektu vyrůstají náletové dřeviny.

15.

Schůze byla ukončena v 19.30 hod.

zapsal:
Jaroslav Šperling

ověřovatel č.1:
Jana Vondráčková

ověřovatel č.2:
Miroslav Kubíček
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